
Здравейте!
Подкрепям предложението ви за преструктуриране на Столичен инспекторат . Има 
проблем от години с чистотата около блока ни,защото там се намират 6 на брой кофи 
общо.Прилагам две писма .За съжаление не получих копия на протоколите , които да 
илюстрират действията описани в тях.Надявам се да ви ги предоставят от 
администрацията на Столичен инспекторат.Прилагам и една снимка , тя е от днес , но 
отпадъците се трупат от две седмици .При необходимост ще ви предоставя още 
снимков и видеоматериали.С уважение Евдокия Димитрова










